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Κανόνες προφοράς 

Η γαλλική γλώσσα έχει συγκεκριμένους κανόνες προφοράς! Μόλις τους μάθω, 

μπορώ να διαβάσω τα πάντα! Πάμε λοιπόν! 

 

 

1. Στα γαλλικά προφέρω πάντα στη λήγουσα! 

 
 

 

 

2. Διαβάζω τα φωνήεντα όπως τα βλέπω! 

 

 

a = α  ---------------------- papa    

e= ε ------------------------ mer 

i= ι ------------------------- miel 

o= ο  ---------------------- sport 

 

u (!!!) αυτόν τον ήχο δεν τον έχουμε στα ελληνικά, ακούγεται μεταξύ ι και ου 

πχ : salut 

 

 

3. Το e στο τέλος της λέξης δεν προφέρεται (belle, pilote) εκτός  αν 

παίρνει τόνο  (café, bébé) 
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4. Οι παρακάτω συνδυασμοί φωνηέντων διαβάζονται ως εξής: 

 

 

ai = ε   ----------------- faire 

au = ο ------------------restaurant 

eau = ο ------------------bateau 

ou = ου ----------------- bonjour 

oi = ουα -----------------moi, toi 

eu = ε κλειστό --------- feu 

 

 

 

5. Τα σύμφωνα s, t, d, στο τέλος της λέξης δεν προφέρονται: 

 

 

petit 

grand 

jus 
 

!!! Εκτός αν πρόκειται για λέξεις που έχουμε δανειστεί από άλλη γλώσσα (bus, 

tennis, basket) 

 

 

 

6. όταν έχω ένα  -s μεταξύ φωνηέντων, τότε το διαβάζω σαν -ζ 

 

 

poison (=δηλητήριο)   , αλλά:  poisson (=ψάρι) 
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7. Τα σύμφωνα c και g  θα τα προσέξω λίγο παραπάνω…. 

 

 

 

C  + e, i, y   C + a, o, u  

Το c 

ακούγεται σ 

Cerise Το C 

ακούγεται 

κ 

Cabine 

Ciel Copain 

Cycle  Cube  

 

*** όταν το c έχει υποδιαστολή (ç) τότε πάλι ακούγεται σ : ça va? 

 

G   + e, i, y   G  + a, o, u  

Το g 

ακούγεται  

ζ (παχύ) 

Génial Το g 

ακούγεται 

γκ 

Galerie 

Magie Gomme  

Gymnastique Guêpe  

 

 


